
 

Referat fra generalforsamling Vedersø Klit Grundejerforening 
  

Generalforsamling blev afholdt på Vedersø Kulturcenter Vesterhavsvej 49 

fredag 29 juli 2022 kl 18.30 

Punkter: 

1. Velkomst ved formanden. 

2. Valg af dirigent. 

Preben Thomsen  blev valgt til dirigent. 

Preben startede med at konstatere at generalforsamlingen var lovlig  

og indkaldt korrekt efter vedtægterne. 

 

3. Formandsberetning. 

Formandens fremlagde sin beretning. 

Beretning blev godkendt. 

(vedhæftet) 

 

4. Fremlæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse. 

En positiv økonomi grundet vi er blevet flere medlemmer og  

et tilskud fra Feriepartner Vedersø Klit 

Regnskabet blev gennemgået og efterfølgende godkendt. 

(vedhæftet) 

 

5. Forslag til kontingent fastsættelse (kontingentet i dag er 300,- kr. årligt) 

Kontingentet forbliver i nuværende niveau 300,- 

  



 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer, 2 suppleanter samt 1 revisor. 

i. På valg er:    Torben Dyrmose - Genopstiller ikke. 

                Jesper Larsen – Modtager genvalg 

                Karen Kiærskov – Modtager genvalg 

                            Valgte blev:   Jesper Larsen 

                  Karen Kiærskov 

                 Jørgen Fredberg                                              

 

ii. På valg som suppleant er: 1. Suppleant Niels Peter 
Skræddergaard. 2. Poul Erik Nielsen. 

Valg nr. 1 blev: Poul Erik. Nielsen 

Valg nr. 2 blev: Karina Thaysen 

iii. På valg som revisor er: Lene Jensen – Modtager genvalg 

Valgt blev: Lene Jensen blev genvalgt. 

Valg af revisor suppleant: 

Valgt blev: Preben Thomsen 

 

7. Indkomne forslag.  

Jens Thaysen, Lars Murersvej 4, har fremsendt et forslag omkring 
bebyggelsesarealet på Vedersø Klit. 

Jvf. nuværende lokalplan må der bebygges 120 m2 i alt. 

Forslaget går på, at der ønskes en max. størrelse på beboelsen på 120 
m2 og derudover et udhus på max 15 m2.  

Udhuset skal naturligvis opføres i samme materialer som huset og som 
lokalplanen foreskriver.  

Det blev en god drøftelse/debat af forsamlingen. 

Forslaget endte med en skriftlig afstemning. 

 

34 stemmer for JA 

17 stemmer for Nej 

1 stemme neutral. 

 

Det betyder at bestyrelsen indleder en drøftelse med kommunen, om en 
mulighed for at lægge op til ændring/tilføjelse i den nuværende lokalplan. 

 



 

 

8. Eventuelt 

Karen Møller ønskede at der på fremtidige referater er efternavne på 
personer nævnt. 

Det vil bestyrelsen efterkomme. 

 
 

9. Afslutning af generalforsamling. 

Formanden sluttede generalforsamlingen af med de sidste ord ☺ 

Tak til dirigenten Preben for at føre os korrekt igennem aftenen. 

 

Som sædvanlig en hyggelig generalforsamlingen med godt selskab 
smørrebrød – kaffe/kage. 


